
Sundhedsudvalget

Til: Sundhedsministeren

Dato: 24. marts 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 1024
Region Midtjylland oplyser, at de har indkøbt lyntests på baggrund af den kvalitetsvurde-
ring, som producenterne selv oplyser. Er det godt nok, når undersøgelser af kviktest viste,
at disse kun gav korrekte testsvar i ca. 70 pct. af tilfældene, mens producenterne oplyste
over 90 pct. sensitivitet/følsomhed? Der henvises til Politikens artikel af 20. februar 2021:
Region gør klar til at købe over 100 millioner kviktest.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Martin Geertsen (V) og Sophie Løhde (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgerne på Martin.Geertsen@ft.dk, Sophie.Loh-
de@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Jane Heitmann
formand
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